
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 20. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 133
Vil ministeren oplyse, hvor mange ladepladser, der konkret vil blive etableret med tilskud 
fra puljen til medfinansiering af ladestandere i boligforeninger? Og vil ministeren oplyse, 
hvornår ladepladserne forventes at være etableret, så de er klar til ibrugtagning af bebo-
erne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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